
Retsudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 1. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 676
Vil ministeren i forlængelse af samrådet den 25. maj 2016 om Scandinavian
Star uddybe formuleringen, der fremgår af det endelige svar på ERU alm. del
– spørgsmål 145 ”hvis der var behov herfor” med hensyn til, hvem der skal
vurdere dette behov: ”Søfartsstyrelsens direktion oplyste herefter den 5. au-
gust 2014 over for de danske politimyndigheder, at de pågældende medarbej-
dere var interesserede i at bistå med opklaring, hvis der var behov herfor.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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